

《中国社会科学引文索引》(CSSCI)来源期刊
全国高校百强社科期刊

旅游科学

TOURISM SCIENCE

第27卷第1期 2013

Volum 27 Number 1



TOURISM SCIENCE

1

相容利益:社区参与旅游发展之利益协调 左冰(1)

基于集对分析法(SPA)的中国旅游经济系统脆弱性测度研究
..... 李锋(15)

我国旅游服务业营业税改增值税的影响机理及影响状况研究
..... 何建民(29)

国内经济型酒店服务创新比较研究
..... 徐虹 吕兴洋 秦达邳(41)

基于旅游者视角的目的地品牌权益测量模型:以皖南国际旅游区
为例 张宏梅 张文静 王进等(52)

北京旅游价格指数与居民消费价格指数关系研究
..... 张凌云 齐飞(64)

· 新视野 ·

农业旅游代际特征与盈利模式研究 王德刚(76)

基于瓶颈破解的我国森林旅游发展理念和产品创新
..... 马耀峰 张春晖(84)

Encompassing Interest: Interest Coordination of Community Involving

Pattern of Tourism Development *ZUO Bing* (1)

Study of Vulnerability Measurement of Chinese Tourism Economic System:

Based on SPA *LI Feng* (15)

Research on Mechanism & Impact of Replacing Business Tax by Value

Added Tax on China ' s Tourism Service Industry *HE Jianmin* (29)

A Comparative Study on Service Innovation of Chinese Budget Hotels

..... *XU Hong, LYU Xingyang, QIN Dazhi* (41)

The Measurement Model of Tourist-based Destination Brand Equity:

A Case Study of International Tourism Zone in South Anhui

..... *ZHANG Hongmei, ZHANG Wenjing, WANG Jin, et al.* (52)

Analysis on the Correlation between Tourism Price Index and Consumer

Price Index of Beijing *ZHANG Lingyun, QI Fei* (64)

Research on Intergenerational Characteristics and Profit Model of

Agricultural Tourism *WANG Degang* (76)

Analysis on Concept and Production Innovation in Forest Tourism Development:

Based on Bottleneck Breakthrough Theory

..... *MA Yaofeng, ZHANG Chunhui* (84)